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Zastupničko pitanje

Molim Ministarstvo komunalne privrede KS, i javno komunalno preduzeće «Vodovod 
kanalizacija« Sarajevo, da mi dostave pregled svih ugovora koje je JKP «Vodovod 
kanalizacija« potpisala sa privatnim preduzećima i firmama, kao i iznose novca na koji su t 
ugovori potpisani, za sljedeći period: 1.6.2012 - 31.9.2017.godina.

Obrazloženje

Zbog velikih problema u vodosnadbijevanju Kantona Sarajevo, a s obzirom da su utrošena 
značajna finansijska sredstva u iznosu od preko 10.000.000 miliona KM, koji nisu rezultirali 
opravkom vodovodne mreže niti poboljšanja vodosnadbijevanja građana KS, ovo pitanje 
smatram izuzetno važnim te od prvorazrednog javnog interesa. Zbog navedenog tražim što 
hitniji odgovor sa svim preciznim podacima.
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